

《单词百科:expatiating是什么意思?expatiating怎么发音?expatiating的解释和用法》

英语单词expatiating是什么意思?expatiating怎么读?expatiating怎么发音?简答网为您整理了expatiating的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



expatiating怎么读

expatiating的读音:[eks pei ieit ŋ]

expatiating的意思

1、v.详述,细说(expatiate的现在分词);

expatiating的近义词

1、dilate vt.使扩大;详述;使膨胀;扩张;

- 2、elaborate vi.详尽说明;变得复杂;
- 3、enlarge vt.& vi.扩大,放大;扩展,扩充;拉长说,详述;
- 4、expand v.扩大;发展;详细阐明;
- 5、exposit vt.揭示;显示;说明;解释;

expatiating的双语例句

- 1、He was expatiating upon the benefits of swimming in rivers, lakes and seas.

他正详细说明到江河湖海中去游泳的好处。

- 2、The fourth, the thesis discuss the means of the design interior environment of subway station from detail angle by expatiating and analyzing the main details problem about functional, technical and artistical aspect.

四,通过地铁车站环境的功能性、技术性、艺术性方面主要细节问题的阐述和分析,从细节的角度论述地铁车站室内环境设计的方法。

- 3、This paper is expatiating on the advances of treatment on diabetes mellitus combined coronary atherosclerotic cardiopathy from the aspects of rectifying risk factors, treatment aimed at symptoms and coronary circulation reconstruction.

并从危险因素的纠正、对症支持治疗和冠脉循环重建术3个方面阐述糖尿病合并冠状动脉粥样硬化性心脏病治疗的进展。

以上是简答网为您整理的expatiating怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/expatiating>